
Mondelinge vraag College raadsvergadering 04-04 2024 

 

Maatregelen verkeersveiligheid N35 

 

Gemeente Belangen  verzoekt het college de volgende vragen mondeling/ schriftelijk 
te beantwoorden. 

 

Afgelopen tijd zijn er bijeenkomsten geweest waarin raadsleden, statenleden en inwoners 
zijn bijgepraat over toekomstige ontwikkelingen rond de N35 

Er is daarnaast de laatste tijd nauwelijks aandacht geweest voor ontwikkeling en voortgang 
als het gaat om uitvoering van de veiligheidsmaatregelen. Vooral als het gaat om de situatie 
rond Mariënheem. De gemeente Raalte heeft met name in dit traject ook een belangrijke rol. 

Wij zouden graag horen wat de actuele situatie is ? 

Zijn er bijv. al correcte afspraken gemaakt en gronden aangekocht? 

Wat is de stand van zaken rond realisatie van afslag naar industrie terrein “ Het Fiester”? 

Gezien de steeds groter wordende verkeersdruk op de Hellendoornse weg is het van groot 
belang om voortgang te boeken bij realisatie. 

 

Namens Fractie Gemeente Belangen  

Jan Schokker   

 


